

TALSMANDENS GRUPPE  
 SPRECHERGRUPPE  
 SPOKESMAN'S GROUP  
 GROUPE DU PORTE-PAROLE  
 GRUPPO DEL PORTAVOCE  
 BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

**INFORMATION  
 INFORMATORISCHE AUFZEICHNUNG  
 INFORMATION MEMO**

**NOTE D'INFORMATION  
 NOTA D'INFORMAZIONE  
 TER DOCUMENTIE**

Brussels, 17 June 1980

FIRST INSTALMENT OF SOCIAL FUND AID 1980

The Commission has approved the financing of the first instalment of applications for aid from the European Social Fund for 1980.<sup>1</sup> Non-reimbursable aid from the Social Fund under this instalment amounts to a total of 436.07 m EUA. In the absence of a final budget for 1980 commitments have been entered into up to the total amount of funds available at the date when the Commission decision was made (May).

Once the budget has been decided finally the Commission will proceed to draw up the second instalment of aid. The final allocation of funds to be granted in 1980 to the Member States will accordingly not be completed until the second instalment has been approved. As a result, the table given below on details of aid for the first instalment 1980 cannot be used as a basis for any conclusions concerning total allocations from the Social Fund or their apportionment between the Member States.

BREAKDOWN BY MEMBER STATES OF THE FIRST INSTALMENT OF AID  
 FROM THE EUROPEAN SOCIAL FUND FOR 1980

Member State	m EUA	%
BELGIUM	10.46	2.40
DENMARK	11.70	2.69
GERMANY	12.45	2.85
FRANCE	110.61	25.37
IRELAND	71.71	16.44
ITALY	114.24	26.20
LUXEMBOURG	0.50	0.11
NETHERLANDS	6.51	1.49
UNITED KINGDOM	97.89	22.45
TOTAL	436.07	100.0

<sup>1</sup>c(80)509 final

TALSMANDENS GRUPPE  
 SPRECHERGRUPPE  
 SPOKESMAN'S GROUP  
 GROUPE DU PORTE-PAROLE  
 GRUPPO DEL PORTAVOCE  
 BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

**INFORMATION  
 INFORMATORISCHE AUFZEICHNUNG  
 INFORMATION MEMO**

**NOTE D'INFORMATION  
 NOTA D'INFORMAZIONE  
 TER DOCUMENTIE**

EMBARGO : 18 juin 1980 - 12 H

Bruxelles, le 17 juin 1980.

Première tranche d'aides du Fonds Social 1980.

La Commission a approuvé le financement de la première tranche des demandes d'aide au Fonds Social Européen pour 1980 (1). Les aides non remboursables du Fonds social au titre de cette tranche se montent à 436,07 MUCE. En l'absence du budget définitif pour 1980, des engagements ont été pris jusqu'à concurrence des ressources disponibles à la date (le mois de mai) de la décision de la Commission.

Après que la procédure budgétaire sera accomplie, la Commission procédera à la mise au point de la deuxième tranche d'aides. Le résultat final de la répartition des crédits à accorder en 1980 aux pays membres ne s'établira donc pas avant l'adoption de la 2e tranche. Par conséquent, le tableau ci-dessous, qui reprend le détail des aides pour la première tranche 1980, ne permet pas de tirer des conclusions quant aux allocations totales du Fonds social ou à leur répartition par pays membre.

REPARTITION PAR PAYS MEMBRE DES AIDES AU TITRE DE LA PREMIERE TRANCHE DU FONDS SOCIAL 1980.

Etat membre	m.u.c.e.	%
BELGIQUE	10,46	2,40
DANEMARK	11,70	2,69
ALLEMAGNE	12,45	2,85
FRANCE	110,61	25,37
IRLANDE	71,71	16,44
ITALIE	114,24	26,20
LUXEMBOURG	0,50	0,11
PAYS-BAS	6,51	1,49
ROYAUME-UNI	97,89	22,45
TOTAL	436,07	100,00

(1) C (80) 509 fin.